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Sted:  Bestyrelseslokalet ved nr. 20 

Dato og tid: 22. maj 2025 kl. 19:00-21:00 

Afdeling: 91-0 Frøgården 
 
Deltagere: Stine Adelørn, Susanne Arnsberg, , Jonas Christoffersen, , Saade Hadi Miran, Tim Olsen, Gitte 

Andreasen, Aleks Kristiansen, Danni Jørgensen, Poul Greisen 

Fraværende:  

Mødeleder: Jonas Christoffersen 

Referent: Jonas Christoffersen 
 
 Tid Ansvarlig Dagsorden Orientering, drøftelse eller beslutning 

1.  Alle Siden sidst  

2.  Aleks Opdatering fra Driften Der er stadig udfordringer med 
Robotplæneklipperne. Vi har igen haft en til 
reparation for 13.000 kr.Vi forsøger med ændret 
køretider. 
Der er indkøbt 4 borde/bænkesæt hjem. 
Det er godt at Paul og Danni er startet, de er ved at 
blive kørt ind. 
Der er blevet spulet kloaker i de røde rækkehuse, 
da de har været stoppet til. 
 
Vi har brugt 68% af budgettet, hvilket betyder vi er 
lidt foran med at bruge penge. Dette skyldes 
primært udskiftningen af målere, som det også blev 
fremlagt på afdelingsmødet, da en del af beløbet til 
det først var budgetteret til næste år. 
 
I uge 33 opstartes udskiftning af defekte tagplader. 
De starter med blok 42-46, da den blok er værst. 
Samtidig bliver der repareret tagrender på denne 
blok, for at vi kan finde ud af hvad det koster at 
udbedre, sådan at det kan lægges i budgettet.. 

3.  Danni Opdatering fra det 
Boligsociale område 

Danni præsenterede sig selv. 
Er i gang med at skabe kontakt og relationer til alle 
de forskellige interessenter der er i og omkring 
Frøgården. 
Undersøger muligheden for at få kridtet boldbanen 
op. 
Der arbejdes på en ny aktivitetskalender og et 
årshjul. 
Lommepengeprojektet er ved at blive struktureret 
så det kan komme i gang igen. 
 
Pga. den sene opstart har det ikke været muligt at 
nå at arrangere Sommeraktiviteter i år 
I stedet for Sommeraktiviteter i år bliver der 
planlagt forskellige aktiviteter hen over sommeren. 
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4.  Jonas Opdatering vedr. Lejerbo 
Repræsentantskabsmøde 

Det er nu en realitet at man slå DAB og Lejerbo’s 
administration sammen. I første omgange kommer 
det ikke til at have nogen betydning for beboerne i 
frøgården udover at navnet og logoet ændre sig. 
 
Jonas har skrevet en artikel som lægges på 
afdelingens hjemmeside. Lejerbo’s 
kommunikationsafdeling er lige ved at kikke den 
igennem for at sikre den er faktuel korrekt og se 
om vi kan låne nogle af deres billeder. 

5.  Gitte El-ladestandere Der er beboere som har spurgt til flere El-
ladestandere. 
Aleks har også modtaget en mail med spørgsmål. 
 
Jonas har en aftale om at snakke med Clever. 

6.   Eventuelt  

7.   Næste møde 26. juni.  

 


